
Protokół Nr 42/2020 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich  

z dnia 4 grudnia 2020 roku 

 

Na posiedzeniu obecni według załączonej listy obecności. 

 

Porządek posiedzenia 

 

1.   Otwarcie posiedzenia.  

2.  Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3.   Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji z dnia 22.09.2020 r.  

4.   Zimowe utrzymanie dróg i chodników na terenie wiejskim. 

5.   Zatwierdzenie planu pracy Komisji na rok 2021. 

6.  Wolne wnioski. 

 

Do pkt 1  

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Janina Pietrewicz. Powitała członków komisji, przybyłych 

gości, pracowników Urzędu oraz media. 

Do pkt 2  

Przewodnicząca Komisji Janina Pietrewicz przedstawiła porządek posiedzenia.  

Do porządku posiedzenia uwag nie zgłoszono. 

Do pkt 3 

Przewodnicząca Komisji Janina Pietrewicz zaproponowała przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji z dnia 

22.09.2020 r. 

Członkowie Komisji jednogłośnie głosami 4 za przyjęli protokół z dnia 22.09.2020 r.  

Do pkt 4 

Przewodnicząca Komisji Janina Pietrewicz przeczytała informację przygotowaną przez wydział WIK: „Gmina 

Gołdap ma zawartą umowę na zimowe utrzymanie dróg i chodników, która obowiązuje      od 1 stycznia 2020 r. 

do 15 kwietnia 2021 r. Umowa została zawarta w wyniku przeprowadzonego przetargu nieograniczonego  

z Przedsiębiorstwem  Produkcyjno-Usługowo-Handlowym „TRANSROM” Sp z o.o. ul. Suwalska 24, 19-500 

Gołdap. Zadanie zostało podzielone na II obszary tj. wschód i zachód. Gmina płaci za wykonaną usługę Koszty 

poniesione w I kwartale 2020 roku to 17 334 zł. W zakres  zimowego utrzymania wchodzą również chodniki, 

których utrzymanie należy do gminy. Należy nadmienić, że właściciele nieruchomości przyległych do 

chodników mają obowiązek  utrzymywania ich w okresie zimowym jak i letnim”. 

Do pkt 5 

Komisja opracowała plan pracy Komisji na 2021 rok. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 4 za przyjęli plan pracy Komisji na 2021 r.  

/w załączeniu/ 

Do pkt 6 

Członek Komisji Teresa Dzienis zwróciła się z prośbą o udzielenie informacji nt. składanych wniosków  

do KOWR oraz co zostało ujęte we wniosku dla gmin popegeerowskich; 

Członek Komisji Marian Chmielewski zgłosił potrzebę wywrotki kruszyna do połatania dziur na drodze 

Kowalki – Osowo; 

Przewodnicząca Komisji Janina Pietrewicz zapytała, czy na drodze w Nasutach w kierunku Pana 

Żylińskiego został zakopany dół w drodze. Dodała, że nie zostało dostarczone kruszywo do Nasut oraz 

poprosiła o dostarczenie kruszywa na krzyżówki – Zajączkowski, Dąbrowski. 

  

 

 

 Protokołowała        Przewodnicząca Komisji 

     Katarzyna Krusznis              Janina Pietrewicz 


